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Udvalgets	aktiviteter	i	året	2016-2017:	
	I	det	forgangne	år	har	arbejdsopgaverne	centreret	sig	om	uddannelse.	
Der	har	naturligvis	været	vurdering	af	ansøgningerne	til	sub-specialisering.	Derudover	har	der	
været	overvejelser	omkring	kravene	til	de	enkelte	uddannelsessteder.	Det	er	nødvendigt	med	
vurdering	af	alternativer,	idet	antallet	af	uddannelsestillinger	for	nuværende	slet	ikke	dækker	
hverken	efterspørgsel	af	specialister	eller	ønsket	om	videreuddannelse.	Det	er	med	glæde,	at	vi	
ser,	at	DPS	har	fokuseret	på	emnet,	og	der	er	små	spor	i	sandet	om	morgenluft	på	området.	
	
Derudover	har	der	været	drøftelse	og	besvarelse	af	skriftlige	henvendelser	som	rådgivende	organ.	
Deltagelse	i	møder	og	udvalg.	
	
Vi	ser	frem	til	DPS	børnedage	og	det	kommende	år.	
	
	
	
Med	venlig	hilsen	
Neurologi-udvalget	
Lone	Laulund	
	
	

	
		
	
	

	

	
		
	
	
	


